
Travel Information
Greenland’s Temperature 

Inclusion Excusion

Currency 

Danish Kroner

Adapter 

Greenland
(GMT-3)

 

Time Zone 

1. Return international flight tickets
2. Accommodations
3. Meals as per Itinerary 
4. All sightseeing as per itinerary
5. Private air-conditioned coach
6. Tour guide in each city
7. City & Tourist Tax

1. Personal travel insurance
2. Excess Baggage Charge
3. Extra tipping for all services as option
4. Own expenses (Laundry Fees, Corkage 
    Fees, Extra Meal etc.)
5. Any attraction tickets out from itinerary
6. Recommended Optional Tour

Terms & Conditions
1. Itineraries and sequences are subject to changes, replacement, or cancellation due to any unforeseen conditions, including but not limited to adverse 
    weather, traffic problems, etc.
2. Please note that our company are not responsible flight delays or cancellation that result in related damages during tour. 

10Days 7Nights

Note:

Denmark
(GMT+1)

 

January: -17°C ~ -23°C
February: -17°C ~ -23°C
March: -12°C ~ -19°C
April: -4°C ~ 2°C
May: 0°C ~ 5°C
June: 3°C ~ 9°C

July: 5°C ~ 12°C
August: 5°C ~ 11°C
September: 2°C ~ 7°C
October: -1°C ~ 3°C
November: -5°C ~ -1°C
December: -8°C ~ -3°C

Denmark’s Temperature 

January: 0°C ~ 4°C
February: 0°C ~ 4°C
March: 2°C ~ 8°C
April: 4°C ~ 13°C
May: 8°C ~ 17°C
June: 12°C ~ 21°C

July: 14°C ~ 23°C
August: 14°C ~ 23°C
September: 11°C ~ 19°C
October: 8°C ~ 14°C
November: 4°C ~ 9°C
December: 1°C ~ 5°C

9Days 6Nights

PG (HQ): 70-1-54 & 70-2-54 D’Piazza Mall Jalan Mahsuri, MK12, 11900 Penang.  Tel: +604-412 1616 Website: www.bpholiday.com 
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Tour Code: BP9DGRN



DAY 1:  KUL - Copenhagen

DAY 2:  Arrival Copenhagen (MOB/-/D)  

DAY 3:  Copenhagen - Nuuk - Ilulissat (B/MOB/D)
Today, we depart Copenhagen and fly to Ilulissat, known as the glacier city of Greenland. Upon arrival, a welcome 
meeting will be held to introduce the exciting activities planned for the coming days. In the afternoon, we’ll embark on 
a Small Town Cultural Tour of Ilulissat, a picturesque town surrounded by glaciers. As we stroll through [Zion 
Church], local museums, and along the docks bustling with fishermen, we’ll get a unique glimpse into Inuit life and 
the town’s rich history. In the evening, enjoy a special welcome dinner at the hotel, featuring Greenlandic cuisine as 
the Arctic dusk sets the sky aglow with hues of gold, orange, and deep blue. Later, we’ll venture out on a thrilling boat 
trip to view the midnight sun, sailing close to the [Ilulissat Glacier] and witnessing massive icebergs in the icy 
waters—a mesmerizing introduction to Greenland’s awe-inspiring landscapes.

Arrive in Copenhagen and dive into the city’s charm with a guided tour of its highlights. Begin at [TorvehallerneKBH] 
market, exploring Danish delicacies, before heading to [Rosenborg Castle] for a glimpse of royal grandeur. Marvel 
at [The Little Mermaid] statue, a tribute to Hans Christian Andersen, and the impressive [Gefion Fountain] nearby. 
Visit [Amalienborg Palace], the royal winter residence, then stroll along [Nyhavn] for a scenic lunch by the colorful 
waterfront. Wrap up with shopping on [Strøget] and a stop at [Christiansborg Slot] before settling in for an overnight 
stay in Copenhagen, ready for the journey to Greenland.

DAY 4:  Ilulissat (B/-/-)
This morning, we’ll hike to the [Ilulissat Icefjord] to experience the most active glacier in the Northern Hemisphere. 
The glacier produces an incredible 40 million tons of ice daily, creating a truly awe-inspiring sight as massive icebergs 
accumulate in the fjord. Recognized as a [UNESCO World Heritage site] in 2004, this location embodies the very 
essence of Greenland’s natural wonders. In the afternoon, we’ll set sail in [Disko Bay] to search for whales, especial-
ly during summer when humpback and minke whales thrive in the waters, making for an unforgettable whale-watching 
experience.

DAY 6:  Illulissat (B/-/-)
Our adventure continues as we take a boat to [Yilu], an 18th-century Inuit fishing village with only 28 residents. Here, time 
seems to have stood still, and we’ll experience the simplicity of Greenlandic village life, where hunting is still a main 
livelihood. Upon returning to Ilulissat in the afternoon, you’ll have free time to explore the town further. Take the opportunity 
to enjoy Greenlandic cuisine, stroll through local shops, and find unique souvenirs like [Greenlandic carvings and 
sweaters].

DAY 7:  Illulissat - Nuuk - Copenhagen (B/MOB/-)
After breakfast, we’ll head to the airport and board our flight back to Copenhagen, arriving in the evening for a final 
overnight stay.

DAY 8:  Copenhagen - KUL (B/-/-)
Enjoy some free time in Copenhagen before your transfer to the airport for the return flight to KUL, concluding this remark-
able journey through Copenhagen and Greenland.

DAY 9:  Arrival KUL

9Days 6Nights
Copenhagen

Our Highlights!

Midnight Sun
Boat Trip!

Whale Watching
in Disko Bay!

Hike to see
Ilulissat Icefjord! 

Copenhagen
City Tou!

Itineraries are subject to change or cancellation due to any unforessen conditions, 
including but not limited to, adverseweather, traffic problem, etc

DAY 5: Illulissat (B/L/-)
Today, we journey to the [Aitch Glacier], where we’ll witness one of nature’s grandest spectacles: the calving of massive 
icebergs. Located 80 kilometers north of Ilulissat, this 2.8-kilometer-wide glacier frequently releases towering icebergs, 
accompanied by a thunderous roar and massive waves. This close-up experience allows us to feel the power and beauty 
of Greenland’s icy landscapes in a truly immersive way.

+ Greenland

- Midnight Sun Boat Trip: Sail 
near the breathtaking 
[Ilulissat Glacier]

- Whale Watching in Disko 
Bay!

- Copenhagen City Tour: 
Discover the charm of 
Denmark’s capital!

- Ilulissat Icefjord Hike: Walk to 
the famous [Ilulissat Icefjord]

- Visit [Aitch Glacier] to 
witness the dramatic calving 
of massive icebergs,

The Dramatic
Calving Icebergs!
[Aitch Glacier]

Nuuk

Denmark

GREENLAND

Copenhagen

Ilulissat

‘Biggest Single
Northern Lights Expedition Group

by a Travel Agency’

Reommended Optional
Night Kayaking – Kayaking at night in the iceberg-filled Disko Bay - €250 (2 hours), €300 (3 hours)
Helicopter – Flying to the source of the Greenland glaciers (1 hour and 15 minutes) - €800



旅游信息

1. 往返国际机票
2. 酒店住宿
3. 部分膳食 
4. 行程单上所有景点
5. 各个城市地接导游服务
6. 全程城市税和旅游税

1. 个人旅游保险
2. 行李超重/超大费用自理
3. 酒店/游船洗衣服务, 自备酒瓶开塞费, 增加
    餐等费用自理
4. 行程单以外景点门票
5. 额外服务小费随意
6. 推荐自费项目

条款与条件
1. 行程和顺序可能因为意外情况而变更、替换或取消，包括但不限于恶劣天气、交通问题等。
2. 请注意，我们公司不对在旅行期间由于航班延误或取消而导致的相关损害负责。

货币

丹麦克朗 / 
欧元

插座 时差

格陵兰
(GMT-3)

丹麦
（GMT+1)

 

9天6夜

一月：-17°C ~ -23°C
二月：-17°C ~ -23°C
三月：-12°C ~ -19°C
四月：-4°C ~ 2°C
五月：0°C ~ 5°C
六月：3°C ~ 9°C

七月：5°C ~ 12°C
八月：5°C ~ 11°C
九月：2°C ~ 7°C
十月：-1°C ~ 3°C
十一月：-5°C ~ -1°C
十二月：-8°C ~ -3°C

格陵兰全年温度

包含 不包含

备注处:

丹麦全年温度

一月：0°C ~ 4°C
二月：0°C ~ 4°C
三月：2°C ~ 8°C
四月：4°C ~ 13°C
五月：8°C ~ 17°C
六月：12°C ~ 21°C

七月：14°C ~ 23°C
八月：14°C ~ 23°C
九月：11°C ~ 19°C
十月：8°C ~ 14°C
十一月：4°C ~ 9°C
十二月：1°C ~ 5°C
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第1天:  吉隆坡 - 哥本哈根

第2天:  抵达哥本哈根 (飞机餐/晚餐)

第3天:  哥本哈根 - 努克 - 伊卢利萨特 (早/机上用餐/晚餐)
今天，我们将从哥本哈根飞往格陵兰的冰川之城伊卢利萨特。抵达后，将举行欢迎会，介绍接下来几
天的精彩活动。下午，我们将参加伊卢利萨特小镇文化之旅，参观被冰川环绕的美丽小镇。沿途我们
将参观[锡安教堂 (Zion Church)]、当地博物馆和充满渔民的码头，深入了解因纽特人的生活和小镇的
丰富历史。晚上，在酒店享用格陵兰特色晚餐，体验极地黄昏的迷人景象。之后，我们将乘船欣赏午
夜阳光，接近[伊卢利萨特冰川]，观赏巨大的冰山漂浮在冰冷的水中，开启令人惊叹的格陵兰风光之旅

抵达哥本哈根后，您将沉浸在这座城市的迷人氛围中，开始一场精彩的导览之旅。首先参观[托威哈勒
市场 (TorvehallerneKBH)]，品尝丹麦美食，然后前往[罗森堡宫 (Rosenborg Castle)]，体验皇室的辉
煌。接着参观[美人鱼雕像]，这是对汉斯·克里斯蒂安·安徒生的致敬，并观赏附近壮观的[格菲昂喷泉 
(Gefion Fountain)]。随后，前往[阿美琳堡宫 (Amalienborg Palace)]，这是皇室的冬季官邸，然后在
五颜六色的[新港 (Nyhavn)]享用午餐。结束后，前往[斯楚尔街 (Strøget)]购物，并参观[克里斯蒂安堡
宫 (Christiansborg Slot)]。夜宿哥本哈根，为前往格陵兰做好准备。

第4天:  伊卢利萨特 (早/-/-)
今天上午，我们将徒步前往[伊卢利萨特冰峡湾 (Ilulissat Icefjord)]，这里是北半球最活跃的冰川。每
天有大约 4,000 万吨冰川涌入冰峡湾，形成震撼的景象。2004 年被列为[联合国教科文组织世界遗产]
，这里展现了格陵兰大自然的壮丽。下午，我们将乘船进入[迪斯科湾 (Disko Bay)]，寻找鲸鱼，尤其
在夏季，座头鲸和小须鲸在这里繁衍生息，带来难忘的观鲸体验。

第65天:  采尔马特 - 霞慕尼 (早/午/-)
今天，我们将前往[Aitch 冰川]，亲眼目睹巨大的冰山断裂并坠入水中的壮观场面。这座位于伊卢利萨特以
北 80 公里的冰川宽达 2.8 公里，常伴随震耳欲聋的巨响和巨大的浪潮，是一次深入感受格陵兰冰川美景的
绝佳体验。

第6天:  霞慕尼 - 阿讷西 (早/-/-)
我们的冒险之旅继续，乘船前往[Yilu]，这是一个仅有 28 名居民的 18 世纪因纽特渔村。在这里，时间仿
佛停止，您将体验到格陵兰村庄的简单生活，捕猎依然是主要的生计。下午返回伊卢利萨特后，您将有自
由时间进一步探索小镇。可尝试格陵兰美食，漫步在当地商店中，寻找独特的纪念品，如[格陵兰雕刻和毛
衣]。

第7天:  伊卢利萨特 - 努克 - 哥本哈根 (早/机上用餐/-)
早餐后，我们将前往机场，搭乘航班返回哥本哈根，晚上抵达并入住哥本哈根，享受最后一晚。

第8天:  哥本哈根 - 吉隆坡 (早/-/-)

第9天:  抵达吉隆坡

在出发返回吉隆坡前，您将在哥本哈根享受一些自由时间，结束此次难忘的哥本哈根和格陵兰之旅。

9天6夜
哥本哈根+

独家行程亮点!

- 午夜太阳船之旅：在壮丽的[伊卢

利萨特冰川]附近航行

- 迪斯科湾鲸鱼观赏！

- 哥本哈根市区游：探索丹麦首都

的魅力！

- 伊卢利萨特冰峡徒步：步行前往

著名的[伊卢利萨特冰峡]

- 参观[艾奇冰川]，见证巨大的冰

山崩裂的壮观场面

午夜太阳船之旅

迪斯科湾鲸鱼观赏

观赏巨大冰山崩裂
的壮观场面!

伊卢利萨特冰峡
徒步!

哥本哈根市区游

如遇上特殊情况,如恶劣天气, 交通事故等, 本公司保留更改或取消行程

瑞 士

法国

努克

丹麦

格陵兰

哥本哈根

伊卢利萨特

格陵兰

‘Biggest Single
Northern Lights Expedition Group

by a Travel Agency’

自费项目
夜间皮划艇 – 在充满冰山的迪斯科湾夜间划皮划艇 - €250（2 小时, €300（3 小时）
直升机游览 – 飞往格陵兰冰川源头（1 小时 15 分钟）- €800


